
1 
 

 

  Protokół nr VI/2011 
 VI sesji Rady Powiatu w Giżycku 

w dniu: 31 marca 2011 r. 
BR.0002.3.2011                                         
VI Sesję Rady Powiatu w Giżycku otworzyła o godz. 15.00  Przewodnicząca Rady Powiatu 
Krystyna Kralkowska . Przewodnicząca Rady Powiatu oświadczyła, iż zgodnie z listą 
obecności w posiedzeniu  uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 
wynoszącego 17 osób, stanowi  quorum pozwalające na  podejmowanie  prawomocnych uchwał. 
Przewodnicząca Rady Powiatu powitała osoby obecne na sesji. 
 
Nieobecni usprawiedliwieni radni: Łukasz Bielewski, Dariusz Pindur. 
Lista obecności radnych stanowi  załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości  stanowi  załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi dotyczące protokołu 
V sesji z dnia 24 lutego 2010 r. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady  Powiatu  poddała pod głosowanie przyjęcie ww. protokołu. 
Wynik głosowania: „za” – 15 – jednogłośnie. 
W wyniku głosowania protokół V sesji został przyjęty.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu przedstawiła  porządek  sesji:  

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie wymaganego quorum. 
2. Przyjęcie przez Radę protokołu V sesji z dnia 24 lutego 2011 r.  
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4.  Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
6. Sprawozdanie Komendanta Powiatowego Policji z działalności za rok 2010 oraz 

informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego. 
7. Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej o stanie 

bezpieczeństwa powiatu w zakresie ochrony przeciwpożarowej za rok 2010. 
8. Sprawozdanie Komisji Bezpieczeństwa i Porządku z realizacji ,,Powiatowego 

Programu zapobiegania przestępczości oraz porządku publicznego i bezpieczeństwa 
obywateli na lata 2008 – 2011”.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania Powiatu Giżyckiego z jednostkami 
samorządu terytorialnego województwa podlaskiego i warmińsko – mazurskiego  
w celu przystąpienia do projektu pn. „Koncepcja rewitalizacji drogi wodnej między 
Wielkimi Jeziorami Mazurskimi a Kanałem Augustowskim na obszarze 
województwa podlaskiego i warmińsko – mazurskiego”.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia środków z Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2011r.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie sprostowania zapisu w uchwale Rady Powiatu  
nr II/14/2010  
z dnia 16 grudnia 2010 r. w sprawie przekształcenia poprzez likwidację jednostki  
budżetowej i utworzenie zakładu budżetowego p.n. Zakład Aktywności Zawodowej  
w Giżycku.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyposażenia Zakładu Aktywności Zawodowej  
w Giżycku. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Powiatu Giżyckiego na lata 2011 – 2018. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2011. 
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15. Sprawy różne. 
16. Zamknięcie sesji. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi dotyczące porządku obrad. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej M. Cimoch zgłosił w imieniu Komisji  wniosek  
o wprowadzenie do porządku obrad, po punkcie 14,  punktu: „Podjęcie uchwały w sprawie 
rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy”.  
W uzasadnieniu podał, iż inicjatorem uchwały jest Komisja Rewizyjna, która na wniosek 
Przewodniczącej Rady Powiatu rozpatrzyła skargę mieszkańca Giżycka P. M. S. 
na działalność Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy. Szczegóły znajdują się w treści projektu 
uchwały, który został przekazany radnym wraz z materiałami na sesję.  
Pozostałe punkty sesji zostałyby przesunięte na następne pozycje 16 i 17. 
Innych uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie wniosek Komisji Rewizyjnej. 
Wynik głosowania: „za” – 15 osób – jednogłośnie. 
Porządek obrad został poszerzony o punkt: „Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia 
skargi na działalność Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy”.  
 
Ad. 4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
Starosta M. Drzażdżewski powiedział: 

1) W czasie od ostatniej sesji Zarząd Powiatu odbył trzy posiedzenia. 
2) Dom Św. Faustyny - zajmujemy się monitorowaniem sytuacji, Dyrektor Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie Z. Piestrzyński składa sprawozdania, ostatnio pojawiły się 
tam zjawiska niepokojące typu dzieci niechodzące do szkoły, kierownictwo placówki 
przedsięwzięło środki zapobiegawcze. 

3) Przyjęliśmy uchwałę w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
nauczycieli oraz ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania za naukę w szkołach 
wyższych oraz zakładach kształcenia. Podzieliliśmy kwotę  147. 550  zł  wg 
zapotrzebowania dyrektorów uzgodnionego z załogami poszczególnych szkół. 
Ten podział otrzymał pozytywną opinię związków zawodowych ZNP i Solidarność. 

4) Podjęliśmy  uchwałę  w  sprawie przystąpienia wspólnie ze szkołami i placówkami 
edukacyjnymi z Kaliningradu do nowego projektu dotyczącego budynków szkolnych 
pn.  „Oszczędności energii w budynkach edukacyjnych” w ramach  Programu 
Współpracy Transgranicznej Litwa – Polska – Rosja 2007 – 2013.  

5) Wyraziliśmy  zgodę na zakup sprzętu medycznego do SP ZOZ w Giżycku m.in. 
atromotu i karetki transportowej. 

6) Dyrektor SP ZOZ Tadeusz Myśliwiec przedstawił Zarządowi Projekt Programu 
Naprawczego SP ZOZ w Giżycku obejmujący racjonalizacje kosztów rzeczowych, 
osobowych, pozyskiwanie dodatkowych środków finansowych, doskonalenie 
świadczonych usług. Poprosiliśmy, aby dokonał przeliczeń dodatkowych. Musimy już 
rozważać dostosowanie do działalności leczniczej uchwalonej ustawą przez Sejm RP – 
przekształcenie w spółkę prawa handlowego. Chcemy przeprowadzić rozmowy z 
gminami i sąsiadami w rejonie Wielkich Jezior Mazurskich, którzy będą korzystać  
z usług naszego szpitala. Te wstępne poczynania chcemy przedstawić na sesji majowej. 
Powołamy zespół pilotażowy monitorujący proces przekształceń. 

7) Rozstrzygnęliśmy procedurę konkursową na granty z zakresu  kultury i ochrony 
dziedzictwa narodowego oraz kultury fizycznej i sportu – wykaz przydzielonych 
środków zawarty jest w załączniku nr 3 do protokołu sesji.  Te granty to lekkie 
wsparcie dla organizacji i ludzi pracujących z pasją, którą rozszerzają na innych. 

8) Wyraziliśmy zgodę na utworzenie nowych kierunków kształcenia zawodowego: 
technik urządzeń i systemów energetyki odnawialnej w Zespole Szkół Kształtowania 
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Środowiska i Agrobiznesu oraz technik turystyki wiejskiej w Zespole Szkół 
Zawodowych. 

9) Podjęliśmy uchwalę w sprawie podziału środków finansowych w kwocie 50 tys. zł na 
stypendia za wyróżniające wyniki w nauce lub za osiągnięcia sportowe uczniom szkół, 
których organem prowadzącym jest powiat giżycki. 

10) Zatwierdziliśmy plan naboru na rok szkolny 2011/2012 w powiatowych szkołach 
ponadgminazjalnych.  

11) Podjęliśmy uchwałę w sprawie określenia kwoty dotacji na rok 2011 udzielanej 
szkołom niepublicznym o uprawnieniach szkoły publicznej w przeliczeniu na jednego 
ucznia – wynoszą one m.in.  w technikach 499 zł, a w LO 425 zł na jedno dziecko. 
Jeśli szkoły utrzymają aktualną liczbę dzieci ogólna kwota dotacji wyniesie 110.628 zł. 

12)  Wyraziliśmy zgodę na zbycie dwóch nieruchomości w trybie bezprzetargowym na 
poprawienie warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej, jednej w Gajewie 
– o pow. 0,0203 ha, drugiej w Antonowie – o pow. 0,0047 ha. 

13)  Podjęliśmy decyzję w sprawie ustalenia kwoty dotacji do jednego noclegu w 
szkolnych schroniskach młodzieżowych  w wysokości 6,30 zł. 

14)  Przeznaczyliśmy kwotę 1 tys. zł dla Fundacji Wielkich Jezior Mazurskich w ramach 
akcji „Sprzątanie Świata”. 

15)  Przyjęliśmy informację Zarządu Dróg Powiatowych o aktualnym utrzymaniu dróg w 
powiecie. Zima pochłonęła dużo pieniędzy, przeprowadzamy bieżące naprawy 
nawierzchni, przygotowaliśmy plan remontów na poszczególnych drogach. 

16)  W Wydziale Komunikacji Starostwa Powiatowego w Giżycku uruchomiono nową 
funkcję zawiadamiania klientów o możliwości odebrania dowodu rejestracyjnego  
lub prawa jazdy:  sms-em lub e-mailem. Składając zamówienie na dowód rejestracyjny 
lub prawo jazdy można  wybrać rodzaj powiadomienia.  

17)  Poddaliśmy się ocenie Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji w 
konkursie „Przejrzysta strona BIP” – spośród uczestniczących 300 urzędów w Polsce 
otrzymaliśmy wyróżnienie. 

18)  W marcu odbyło się XIV Zgromadzenie Ogólne Związku Powiatów Polskich,  na 
którym wybrano nowe władze – Wicestarosta Wacław Strażewicz został członkiem  
21 – osobowego Zarządu ZPP. 

19)  Spotkaliśmy się z najemcami lokali w Przychodni Lekarskiej przy ul. Boh. 
Westerplatte w celu omówienia remontów na 2011 rok. 

20)  Lada moment wprowadzone zostaną nowe przepisy oświatowe, powstaną Centra 
Rozwoju Edukacji; P. Minister Hall przedstawi koncepcję ich działania, liderem 
przedsięwzięcia w naszym powiecie jest P. Giedziuszewicz. 

21)  Zarząd pracował nad uchwałami, których projekty przedstawia na dzisiejszej sesji. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o pytania do  sprawozdania. 
S. Bojarski zaproponował, aby upublicznić wspieranie pozarządowych działalności dla 
mieszkańców, bo odbiór jest taki, że imprezy i wsparcia robi Miasto. 
M. Drzażdżewski odpowiedział, że faktycznie, parę imprez dofinansowywanych jest przez 
Miasto oraz gminy. My publikujemy takie informacje w Gazecie Giżyckiej,  Biuletynie 
Informacji Publicznej w Internecie.  
Więcej żadnych spraw nie zgłoszono, Przewodnicząca Rady Powiatu zamknęła ten punkt 
obrad. 
 
Ad. 5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że wg  nowej ustawy o finansach publicznych  
przesunięty został termin – do 30 czerwca –  w jakim Rada Powiatu rozpatruje i zatwierdza 
sprawozdanie finansowe Zarządu Powiatu wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 
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poprzedni. Wniosek Komisji Rewizyjnej  o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu winien 
być przedstawiony Radzie Powiatu do dnia 15 czerwca b.r.  
W związku z powyższym wprowadziła zmianę do planu pracy Rady Powiatu polegającą na 
przesunięciu realizacji punktów: Przyjęcie sprawozdania Zarządu Powiatu z realizacji budżetu 
za rok 2010 oraz Udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu z miesiąca kwietnia na czerwiec. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała także , iż w dniu dzisiejszym na  stronie 
internetowej powiatu BIP opublikowane zostało Sprawozdanie roczne Zarządu Powiatu  
z  wykonania budżetu Powiatu Giżyckiego za rok 2010. Przewodnicząca dodała,  
iż sprawozdanie jest bardzo obszerne, liczy prawie 90 stron i że radni, którzy życzą sobie 
otrzymać ww. sprawozdanie dodatkowo w formie papierowej winni wpisać się  listę, wówczas 
sporządzona zostanie im kserokopia. 
 
S. Bojarski, występując w imieniu rolników gminy Ryn, poprosił o interwencję w sprawie 
bobrów, które od 2 lat wyrządzają rolnikom ogromne szkody; ich populacja znacznie się 
rozrosła, a są to zwierzęta chronione i rolnicy sami nie mogą nic z tym zrobić. Sytuacja jest 
tragiczna zwłaszcza na ciągu zbiorczego rowu od Jeziorek do Sterławek. Rolnicy mają 
pozalewane pola - nawet po 8 ha. Zaapelował do Zarządu Powiatu o pomoc. 
M. Drzażdżewski odpowiedział, że wprawdzie sprawa bobrów nie jest kompetencją powiatu, 
jednak zarówno powiat jak i gminy nigdy nie odsuwały od siebie tego problemu, poprosił o 
opisanie sytuacji, Zarząd wystąpi do Wojewody. 
W. Strażewicz dodał, iż można wystąpić do wojewody o odszkodowanie za szkody 
wyrządzone przez zwierzęta chronione. 
 
Radna I. Walasek zgłosiła następujące sprawy: 

1) Zapytała dlaczego i po co na ul. Wodociągowej po lewej stronie od świateł, przy 
parkingu wycięto pięć drzew; pnie czterech z nich obrazują, że były to zdrowe drzewa. 

2) Poprosiła o odpowiedź na piśmie – czy w Specjalnym Ośrodku Szkolno – 
Wychowawczym przy ul. Białostockiej była prowadzona działalność gospodarcza  
i czy było za to płacone. 

3) Biuro Paszportów w Giżycku pracuje w poniedziałki do 14.30, w pozostałe dni do 
12.30; żeby załatwić sprawy trzeba zwalniać się z pracy. Radna zapytała, czy razem np. 
z Radą Miejską w Giżycku, Kętrzynie nie można by wystosować wniosku do Marszałka 
Województwa, aby Biuro było czynne przynajmniej  w jeden dzień w tygodniu w 
godzinach popołudniowych. 

4) Poprosiła, aby  podpisywać się pod projektem  i  uzasadnieniem każdej uchwały. Radna 
nie wie, do której osoby się zwrócić, a są 4 podmioty – wg statutu – które mogą być 
pomysłodawcą. 

Dyrektor Zarz ądu Dróg Powiatowych J. Pipiro odpowiedział w sprawie wyciętych drzew,  
iż trzy sztuki wyciął ZDP, resztę Miasto. Na wniosek mieszkańców, że drzewa zagrażają 
bezpieczeństwu,  Zarząd zwrócił się do Urzędu Miejskiego o zezwolenie na ich wycinkę 
i zezwolenie otrzymał. Nie potrafi stwierdzić, czy były to zdrowe drzewa. 
Starosta M. Drzażdżewski odpowiedział, iż przyjrzy się sprawie. 
 
Radna H. Sarul powołując się na ustawę o dostępie do informacji publicznej zwróciła się  
o udostępnienie kserokopii następujących dokumentów dotyczących Zespołu Opieki 
Zdrowotnej w Giżycku za 2010 rok: wynik finansowy, zobowiązania ogółem, zobowiązania 
wymagalne, kredyty i pożyczki, sprawozdanie F01 oraz za luty 2011 r: zobowiązania 
wymagalne, zobowiązania ogółem, a także program naprawczy. 
Radna osobiście odbierze kserokopie ww. dokumentów. 
 
M. Kaczorowska zgłosiła następujące sprawy: 
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1) Zapytała, czy w sezonie letnim będzie w Giżycku śmigłowiec ratowniczy; 
2) Zapytała, czy będzie już działało hospicjum; 
3) Powiedziała, że na Placu Piłsudskiego, pod szkołą,  leżą hałdy śniegu przysypanego 

ziemią; 
4) Zapytała czy wpłynął do Rady list mieszkańców ulicy Wiejskiej w sprawie zniszczonej 

nawierzchni drogi. 
 
K. Kralkowska  odpowiedziała, iż list wpłynął, odczytała jego treść – załącznik nr 4  
do protokołu. 
 
H. Sarul powiedziała, że chciałaby podzielić się wrażeniami z wizytacji, jakie odbyła  
z Komisją Spraw Społecznych oraz Komisją Rewizyjną, w dwóch powiatowych placówkach:  
Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie oraz Powiatowym Urzędzie Pracy. 
Składa wyrazy uznania dla dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie, P. Zbigniewa 
Piestrzyńskiego  za profesjonalizm, doskonałą organizację pracy, stwierdza, że dyrektor jest 
zorientowany w obowiązkach, a praca jest jego misją, posłannictwem i ją po porostu lubi. 
Po wizycie w Powiatowym Urzędzie Pracy tylu słów pochlebnych powiedzieć nie może. 
 
M. Kaczorowska zgłosiła sprawę braku oświetlenia na ulicy Nadbrzeżnej – konkretnie na  
kładce na kanale Łuczańskim, którą, jako jedyną drogą, przemieszczają się po ciemku 
mieszkańcy ulicy Moniuszki i sąsiednich.  
 
K. Kralkowska  powiedziała, iż droga Kętrzyn – Giżycko do granic powiatów od strony 
Kętrzyna  jest dobra, po przekroczeniu granicy powiatu po stronie giżyckiej jest fatalna. Wie, 
że zawiaduje tym jedna dyrekcja, więc pyta dlaczego jest taka różnica. 
M. Drzażdżewski odpowiedział, że ten odcinek obsługiwany jest przez Rejon Dróg 
Wojewódzkich w Kętrzynie, prosił P. Pipiro  o zwrócenie im uwagi na przyspieszenie remontu. 
Wystąpi do Wojewody, jeśli będzie odpowiedź, to przekaże radnym. 
 
M. Drzażdżewski odpowiedział  

• w sprawie hospicjum, iż nie będzie ono działało w tym roku, trwa tam remont, jest to 
instytucja kościelna i nie musi nam odpowiadać na pytania o koniec remontu.  

• w sprawie remontu nawierzchni ulicy Wiejskiej, że niedawno była przeprowadzana na 
tej ulicy budowa kanalizacji, Zarząd Dróg Powiatowych, ze względu na zły stan,  nie 
przyjął drogi po wykonaniu inwestycji. Powiat starał się o porozumienie z Miastem 
(inwestorem) o wspólne zaplanowanie remontu ulicy Wiejskiej i Rolniczej. Powiat w 
tym roku skupia się na modernizacji fragmentu ulicy Suwalskiej i Gdańskiej, tylko na to 
starczy środków. Jeśli w II połowie roku środki będą, to z Miastem powróci do tematu 
ww. ulic. 

Innych spraw nie zgłoszono, wobec czego Przewodnicząca Rady Powiatu zamknęła obrady w 
tym punkcie. 
 
Ad. 6. Sprawozdanie Komendanta Powiatowego Policji z działalności za rok 2010 oraz 
informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego.  
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o pytania i uwagi do przedstawionego 
sprawozdania. 
M. Kaczorowska powiedziała, iż w Szkole Podstawowej Nr 7 pojawił się pedofil, 
nauczycielka nie mogła dodzwonić się przez kilka minut do Policji, gdyż nikt nie odbierał 
telefonu, zadzwoniła na 112, oni też dzwonili i nie uzyskali połączenia z Policją. Zapytała, czy 
można wnioskować o dodatkowe etaty dla Policji. 
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Komendant Powiatowy Policji Andrzej Mazurek odpowiedział, że etatów nie będzie,  
a nieuzyskanie połączenia  wynika z systemu telefonicznego – jeśli dyżurny prowadzi 
rozmowę, to dzwoniący na ten numer nie słyszą sygnału zajętości, ale sygnał, jakby nikt nie 
odbierał. 
 
T. Przymorski zwrócił uwagę na fragment sprawozdania mówiący o lustracji dróg i zapytał 
dokąd kierowane są wnioski dotyczące stanu dróg, a także czy nieprawidłowości  
w oznakowaniu dróg, jakie zauważa Policja, kierowane są do Zarządu i czy uwzględniane są 
wnioski mieszkańców. 
A. Mazurek odpowiedział na ostatnie pytanie, że tak, i że uwagi dotyczące stanu dróg, a także 
nieprawidłowości w oznakowaniu kierowane są do zarządców dróg.  
 
M. Kaczorowska powiedziała, że na klatkach schodowych w blokach wiszą tablice 
informacyjne, gdzie m.in. prezentuje się zdjęcie i dane policjanta dzielnicowego. W bloku przy 
ulicy  Olsztyńskiej 19 wywieszona jest informacja, iż dzielnicowym jest policjant o nazwisku 
Caryk, a on, jak twierdzi radna, nie pracuje już w Policji od 5 lat. 
A. Mazurek odpowiedział, że to jest sprawa Spółdzielni, a nie Policji, Spółdzielnia może 
zwrócić się do Policji o podanie kto jest dzielnicowym, albo sprawdzić to w Internecie na 
stronie BIP. 
I. Walasek zapytała o ankiety, które anonimowo przekazuje się Policji informując o miejscach 
niebezpiecznych, gdzie te ankiety są, nigdy i nigdzie ich  nie widziała. 
A. Mazurek odpowiedział, że drukowane były przez Gazetę Giżycką, są w jednostce, obok 
skrzynki gdzie się je wrzuca oraz na stronie internetowej. 
H. Sarul zapytała, czy to Spółdzielnia ma wypytywać Policję, czy nie na odwrót – czy nie jest  
w obowiązku Policji powiadamiać mieszkańców gdzie i kto jest dzielnicowym.  
Co do ankiety – radna powiedziała, że Gazety Giżyckiej nie kupuje, a że jest publikowana w 
prasie, to podziękować należy red. Kędzierskiemu, a nie Policji. Zapytała, czy wobec tego  ma 
iść po druczki na komendę. 
A. Mazurek odpowiedział, że nie dysponuje budżetem, który mógłby przeznaczyć na 
dystrybucję ankiet,  drukowane były w Gazecie, bowiem był to jedyny podmiot, który pomógł 
Policji. Druki ankiet umieszczono także w BIP-ie. 
K. Kralkowska  poruszyła temat narkotyków w szkole - zapytała czy i w jaki sposób 
wykorzystuje się procedury postępowania z nieletnim pod wpływem środków odurzających  
i narkotyków. Zapytała czy spotkania z rodzicami na temat narkotyków zorganizowane w ilości 
41 dotyczyły wszystkich szkół, a z ujawnionych 45 przestępstw sprawcami byli uczniowie, czy 
dorośli. Radna powiedziała, że rzadkie są kontrole Policji w pobliżu szkół, bo gdy idzie do 
pracy do szkoły, a także w trakcie przerwy obserwuje mnóstwo incydentów chuligańskich – 
widzą to przecież również  mieszkańcy miasta. Stwierdziła, że Sprawozdanie jest mało 
szczegółowe. 
A. Mazurek odpowiedział, że sprawozdanie robione jest na bazie kształtu, jaki kilka lat temu 
określiła poprzednia Rada. Dane zawarte w nim dotyczą całego powiatu i wszystkich szkół.  
Komendant poprosił radnych o sugestie jakich danych w sprawozdaniu oczekują, a dostosuje 
się do nich.  
K. Kralkowska  stwierdziła, że dane ze sprawozdania praktycznie nic nie mówią radni 
postarają się o wypracowanie innego wzoru sprawozdania. 
T. Przymorski powiedział, że w ubiegłym roku, dodatkowo na sezon, zatrudnionych było 12 
policjantów, zapytał czy w tym roku Burmistrz Miasta też  sfinansuje pobyt dodatkowych sił 
policyjnych. Zapytał także, czy nie zabraknie nam obsady, skoro Giżycko traci 3 – 4 etaty  
w Policji i czy - gdy nie będzie wsparcia na lato – Policja, okrojonymi siłami,  zabezpieczy 
porządek w powiecie.  
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A. Mazurek odpowiedział, że tracimy 3 etaty, ale Policja sobie poradzi.  Złożył już wniosek  
do P. Burmistrz o sponsorowanie pobytu policjantów w czasie sezonu, ma obietnicę, że nie 
zostanie bez wsparcia. 
T. Przymorski zapytał czy posterunki w gminach będą czynne. 
A. Mazurek odpowiedział, że tak, ale w gminach nie będzie to zabezpieczenie całodobowe. 
H. Sarul powiedziała, że należy zrobić sprawozdanie takie, jakie zrobiła  Straż Pożarna, 
dokładne, o dużym stopniu szczegółowości. 
A. Mazurek odpowiedział, że policja nie wszystkie dane może udostępnić. 
Innych pytań i uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, iż Rada Powiatu przyjęła do wiadomości 
treść Sprawozdania. 
 
Ad. 7. Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej o stanie 
bezpieczeństwa powiatu w zakresie ochrony przeciwpożarowej za rok 2010. 
Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o pytania i uwagi do przedstawionego 
materiału. 
Pytań i uwag nie zgłoszono.  
Przewodnicząca Rady Powiatu złożyła wyrazy uznania dla Komendanta Powiatowego 
Państwowej Straży Pożarnej za doskonale przygotowane sprawozdanie, informacja  jest 
obszerna, dokładna i wnikliwa, a brak pytań ze strony radnych jest niewątpliwym wyrazem 
akceptacji przedstawionego materiału. 
Przewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, iż Rada Powiatu przyjęła do wiadomości 
treść Informacji. 
Zastępca Komendanta PPSP podziękował w imieniu Komendanta za słowa akceptacji. 
 
Ad. 8. Sprawozdanie Komisji Bezpieczeństwa i Porządku z realizacji ,,Powiatowego 
Programu zapobiegania przestępczości oraz porządku publicznego i bezpieczeństwa 
obywateli na lata 2008 – 2011”.  
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o pytania i uwagi do przedstawionego 
materiału. 
I.  Walasek zapytała dlaczego w opisie użyto słów „stwierdzono znaczną poprawę 
bezpieczeństwa” podczas gdy w tabelce, w opisie cyfrowym, figurują piątki, co w skali od 1 do 
5 jest oceną najgorszą. Skoro przy cyfrze 5 stwierdzono poprawę, to co było wcześniej. 
M. Drzażdżewski odpowiedział, że przy opisie tabelki nie zaznaczono, że dane dotyczą roku 
2008 i są to dane wyjściowe. Potem jest opis z poszczególnych gmin, gdzie gminy procentowo 
zaznaczyły swoją opinię co do określonych zjawisk i swoje odczucia o spadku zagrożeń. 
Musimy program przepracować – opracować po prostu nowy, ale w tym przedstawionym 
faktycznie należało dokładnej opisać tabelę. 
M. Kaczorowska wspomniała o oznakowaniu nieruchomości, zgłosiła to jako uwagę do 
Starosty, aby uwzględniać i egzekwować. 
M. Drzażdżewski odpowiedział, że gminy zgłaszają, że oznakowania zostały zrobione. 
M. Kaczorowska powiedziała, że bardzo dobrze zadziałał były wójt Wydmin, bo w gminie 
oznakowano nie tylko domy, ale i zjazdy. 
T. Przymorski odczytał harmonogram działań dla Rynu i stwierdził, że nic nie zostało 
zrealizowane. Zapytał o co więc chodzi w tych terminach i czy Przewodniczący Komisji 
Bezpieczeństwa ma na to jakiś wpływ. 
M. Drzażdżewski odpowiedział, że Komisja jest przekaźnikiem opinii, spraw, pomaga  
w przepływie informacji; staramy się przypominać, prosić, bo nie możemy egzekwować, 
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ponieważ nie mamy przepisów na to. Stwierdził, że w nowym programie obok podmiotów 
odpowiedzialnych muszą pojawić się środki na zaplanowane działania. 
I. Walasek zapytała dlaczego brak jest odpowiedzi z Miłek.  
M. Drzażdżewski odpowiedział, że to znaczy, że nie udzielono odpowiedzi, a on nie ma 
wpływu w tej kwestii na wójta. 
H. Sarul powiedziała, że Komisja Bezpieczeństwa to instytucja absolutnie biurokratyczna,  
bez pieniędzy, sankcji, niczemu i nikomu nie służy. Może trzeba ją zawiesić do czasu ukazania 
się przepisów o możliwościach działania. Jeśli nie można zawiesić to przemodelować, żeby był  
z tego pożytek, przedefiniować formułę, aby chociaż w malutkim wycinku było coś  
z pożytkiem. 
M. Drzażdżewski odpowiedział, że działanie Komisji opiera się na dobrej woli ludzi – 
uczestnicy to ludzie aktywni, nie rezygnujmy z tego. Stwierdził, że taki wniosek, jak 
przedstawiła radna H. Sarul, należałoby złożyć posłom, i że trzeba w 2012 roku sporządzić taki 
nowy program na 4 lata, aby nie był martwy. Starosta zadeklarował, że omówi z kolegami  
z gmin zagadnienia z programu m.in. na temat badania oceny stanu bezpieczeństwa. 
W. Strażewicz powiedział, iż podziela pogląd, że Komisja Bezpieczeństwa ma możliwości, ale 
nie ma władzy. Jest jedyną platformą w powiecie, gdzie spotykają się wszyscy odpowiedzialni 
za bezpieczeństwo na lądzie i wodzie. Na spotkaniach załatwia się wiele spraw np.  teraz : 
oznakowania domów, sygnalizacja alarmowa, pozyskanie psa od narkotyków. Ciężko byłoby 
wszystkich przedstawicieli służb i instytucji zaprosić do jednego stołu, gdyby nie ta właśnie 
Komisja. 
S. Bojarski stwierdził, że skoro taka Komisja została przepisami powołana do życia, to  
z jakiejś określonej  potrzeby i  nie może być - ot tak sobie - zamknięta. Wszystko zależy od 
człowieka, który przyjmuje na siebie określone obowiązki. 
Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, iż Rada Powiatu przyjęła do wiadomości 
treść Sprawozdania. 
 
 Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania Powiatu Giżyckiego z jednostkami 
samorządu terytorialnego województwa podlaskiego i warmińsko – mazurskiego w celu 
przystąpienia do projektu pn. „Koncepcja rewitalizacji drogi wodnej między Wielkimi 
Jeziorami Mazurskimi a Kanałem Augustowskim na obszarze województwa podlaskiego 
i warmińsko – mazurskiego”.  
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem  projektu uchwały: 
Przystąpienie do projektu „Koncepcja rewitalizacji drogi wodnej między Wielkimi Jeziorami 
Mazurskimi a Kanałem Augustowskim na obszarze województwa podlaskiego i warmińsko-
mazurskiego” jest poprzedzone kilkoma latami zabiegów, zarówno przedstawicieli 
samorządów jak i parlamentarzystów obu województw, w celu uzyskania poparcia dla idei 
rozbudowy drogi wodnej łączącej Kanał Augustowski z Wielkimi Jeziorami Mazurskimi. 
Utworzenie tzw. „Wielkiej Pętli”, ł ączącej jezioro Śniardwy, poprzez jez. Tyrkło i Buwełno  
z jeziorem Niegocin, oraz w II części poprzez rzekę Orzyszę z jeziorami obszaru 
augustowskiego i Kanałem Augustowskim, stworzy zupełnie nowe możliwości dla uprawiania 
turystyki wodnej i pieszej, a także umożliwi mieszkańcom wytworzenie nowych rodzajów 
usług. W porozumieniu uczestniczą samorządy gmin, powiatów i województw podlaskiego 
i warmińsko-mazurskiego. W założeniach harmonogram przewiduje:  złożenie wniosku – 
kwiecień 2011;  rozpatrzenie wniosku – jesień 2011; opracowanie „Koncepcji…” – jesień 
2012;  złożenie wniosku inwestycyjnego – wiosna 2013;  rewitalizacja całej drogi wodnej – 
koniec 2018 r.  
Przewodnicząca Rady zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisje Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Spraw Społecznych  pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
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Komisja Edukacji, Kultury i Sportu zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15 osób – jednogłośnie. 
Uchwała VI/36/2011 w sprawie współdziałania Powiatu Giżyckiego z jednostkami 
samorządu terytorialnego województwa podlaskiego i warmińsko – mazurskiego w celu 
przystąpienia do projektu pn. „Koncepcja rewitalizacji drogi wodnej między Wielkimi 
Jeziorami Mazurskimi a Kanałem Augustowskim na obszarze województwa podlaskiego 
i warmińsko – mazurskiego” została podjęta – stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
 
Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia środków z Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2011r.  
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem  projektu uchwały: 
Zarząd Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  dokonał  podziału 
środków przewidzianych w planie finansowym PFRON na 2011 rok przydzielając zgodnie 
z algorytmem kwotę 1.165.871,00 (mniejszą o 204.666,00zł w stosunku do roku 2010 ) dla 
Powiatu Giżyckiego ( Dz. U .Nr 88, poz.808 ze zm.). Planowany podział środków na zadania 
powiatu wynikające z ustawy o rehabilitacji zawodowej i społecznej na rok 2011 ustalono  
w uzgodnieniu z Powiatową Społeczną Radą ds. Osób Niepełnosprawnych , która wydała 
pozytywną opinię w w/w sprawie. Przyznane środki proponuje się  podzielić na następujące 
zadania : zobowiązania  dotyczące kosztów działalności WTZ  - 739.800 zł;  środki 
przeznaczone na rehabilitację zawodową i społeczną -  426.071 zł,  z czego na rehabilitację  
zawodową -  134.000 zł a na rehabilitację społeczną  -  292.071 zł.  Na przestrzeni  ostatnich  
czterech lat środki  przekazywane przez PFRON są coraz mniejsze, to powoduje że nie 
wszystkie  oczekiwania osób niepełnosprawnych  z naszego powiatu będą  zaspokojone.  
Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię  Powiatowej Społecznej Rady  do spraw Osób 
Niepełnosprawnych w Giżycku – załącznik nr 9 do protokołu. 
Przewodnicząca Rady zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisje Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Spraw Społecznych  pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 14, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 1 osoba. 
Uchwała VI/37/2011 w sprawie przeznaczenia środków z Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2011r.  została podjęta – stanowi załącznik 
nr  10 do protokołu. 
 
Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie sprostowania zapisu w uchwale Rady Powiatu  
nr II/14/2010 z dnia 16 grudnia 2010 r. w sprawie przekształcenia poprzez likwidację 
jednostki budżetowej i utworzenie zakładu budżetowego p.n. Zakład Aktywności 
Zawodowej w Giżycku.  
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem  projektu uchwały: 
W uchwale nr II/14/2010 Rady Powiatu w Giżycku z dnia 16 grudnia 2010 r. w sprawie 
przekształcenia poprzez likwidację jednostki budżetowej i utworzenia zakładu budżetowego 
p.n. Zakład Aktywności Zawodowej w Giżycku zaszła pewna niezgodność między rzeczywistą 
wolą organu, a jej wyrażeniem na piśmie.  W §1 pkt 1 uchwały, uwzględniając regulację 
zawartą w art. 97a ust. 1 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku – Przepisy wprowadzające 
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ustawę o finansach publicznych (Dz. U. Nr 157 poz. 1241 ze zm.), wskazano dzień 31 grudnia 
2010 r. jako datę przekształcenia jednostki budżetowej w samorządowy zakład budżetowy.  
W dalszej części uchwały w § 2 pkt 1 oraz w § 3 wskazano datę 1 stycznia 2011 r. zamiast  
31 grudnia 2010 r., jako datę utworzenia samorządowego zakładu budżetowego p.n. Zakład 
Aktywności Zawodowej oraz przejęcia pracowników jednostki budżetowej przez powstały 
samorządowy zakład budżetowy. Wobec zaistniałych  rozbieżności w interpretacji powyższych  
zapisów ustawy  i po uprzednim ich  uzgodnieniu  ze służbami Wojewody Olsztyńskiego zaszła 
konieczność dokonania  zmiany  uchwały według proponowanych zapisów. 
Przewodnicząca Rady zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisje Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Spraw Społecznych  pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15 osób – jednogłośnie. 
Uchwała VI/38/2011 w sprawie sprostowania zapisu w uchwale Rady Powiatu nr 
II/14/2010 z dnia 16 grudnia 2010 r. w sprawie przekształcenia poprzez likwidację 
jednostki budżetowej i utworzenie zakładu budżetowego p.n. Zakład Aktywności 
Zawodowej w Giżycku została podjęta – stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  
 
Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie wyposażenia Zakładu Aktywności Zawodowej  
w Giżycku.  
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem  projektu uchwały: 
W związku z rozszerzeniem usług pralniczych w Zakładzie Aktywności Zawodowej, 
a zbyt małym zapleczem lokalowym  postanowiono dwa garaże będące w dyspozycji 
Centrum Kształcenia Ustawicznego  przeznaczyć dla Zakładu Aktywności Zawodowej, 
aby  urządzić w nich suszarnię. 
Przewodnicząca Rady zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisje Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Spraw Społecznych  pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15 osób – jednogłośnie. 
Uchwała VI/39/2011 w sprawie wyposażenia Zakładu Aktywności Zawodowej w Giżycku 
została podjęta – stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  
 
Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Powiatu Giżyckiego na lata 2011 – 2018. 
Przewodnicząca Rady zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisje Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Spraw Społecznych  pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15 osób – jednogłośnie. 
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Uchwała VI/40/2011 w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Powiatu Giżyckiego na lata 2011 – 2018 została podjęta – stanowi załącznik nr 13 do 
protokołu. 
 
Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2011. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisje Finansów i Rozwoju Gospodarczego, Spraw Społecznych oraz Edukacji, Kultury 
i Sportu pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15 osób – jednogłośnie. 
Uchwała VI/41/2011 w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2011 została 
podjęta – stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora 
Powiatowego Urzędu Pracy.  
Przewodnicząca Rady Powiatu  K. Kralkowska, poinformowała zebranych, iż korzystając  
ze swoich uprawnień, przekazała w dniu 16 .03.2011r.  Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu  
w Giżycku pismo Pana M. S. (złożone dnia 14.03.2011r.) w sprawie skargi na działalność 
Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Giżycku w celu jej rozpatrzenia.  
Komisja Rewizyjna skargę rozpatrzyła i sformułowała niniejszą uchwałę. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej M. Cimocha  
o przedstawienie uzasadnienia uchwały. 
M. Cimoch odczytał uzasadnienie, które zawarte jest w treści uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15 osób – jednogłośnie. 
Uchwała VI/42/2011 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora 
Powiatowego Urzędu Pracy została podjęta – stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  
 
Ad. 16. Sprawy różne. 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała następujące pisma: 

1) Ministerstwa Sprawiedliwości z Warszawy – nr DO-I-011-27/10 z dn. 21.02.2011r. 
dotyczące  zniesienia Wydziału Pracy w Sadzie Rejonowym w Giżycku –  załącznik  
nr 16 do protokołu; 

2) Regionalnej Izby Obrachunkowej z Olsztyna – nr RIO.I-0105-38/11 z dn. 03.03.2011r. 
w sprawie badania zgodności z prawem uchwały Rady Powiatu w Giżycku nr 
IV/29/2011 z dnia 27.01.2011r. –  stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu przypomniała radnym o konieczności złożenia do końca 
kwietnia oświadczeń majątkowych. 
Innych spraw nie zgłoszono. 
 
Ad. 17. Zamknięcie sesji. 
W związku z wyczerpaniem tematyki sesji Przewodnicząca Rady Powiatu o godz. 17.55 
zamknęła obrady. 
 
Protokołowała      Przewodnicząca Rady Powiatu 
 
Barbara Mikołajczyk            Krystyna Kralkowska 


